
 
 

Enkel fråga till hälsovalsutskottets ordförande 
 

Processen kring framtagande av nya hälsovalshandboken 
 
 
Enligt dig som hälsovalsutskottets ordförande har processen med 
pensionärsorganisationerna i Gävleborg fungerat bra.  
 
Du säger själv till Gefle Dagblad i en artikel den 14 oktober att ”Pratar du med andra, till 
exempel pensionärsorganisationerna, får du en helt annan bild. Jag har fått många 
lovord från dem”  
 
I en insändare till Gefle Dagblad den 16 oktober så skriver två pensionärsorganisationer 
att man inte har fått den föreslagna hälsovalshandboken på remiss för att kunna göra ett 
skriftligt yttrande till Region Gävleborg med sina synpunkter.  
 
 
 
Min fråga till dig som ordförande i hälsovalsutskottet är därför följande: 
 
Stämmer det att pensionärsorganisationerna inte varit remissinstanser i arbetet med den 
nya hälsovalshandboken, och om det stämmer, varför har man inte varit det? 
 
 
För Sverigedemokraterna 
 
Liz Zachariasson 
Ledamot Regionfullmäktige Gävleborg 
 


